

# Nes JFF

---

Møtereferat  
06.06.2023

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 06.06.2023 på Røde kors huset.  
Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold, Thorbjørn Erntzen, Ove Corneliussen, Thomas Gundersen, Grete Sandsmark, Kåre Peder Rasmushaugen, John Håkonsrud, Lillian Holden, Bjørnar Skaar og Ole Kristian Espeset.

## Ikke til stede

Sverre Hamre, Irene Hagen og Mike Tony Bråten

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. **Sakslisten er: 1.** Mailsystemet og hjemmesiden v/sekretær, **2.** Hallingmarken plan, **3.** Masterflak gjennomgang, **4.** Dugnad, **5.** Eventuelt

## Sak 25/23 Mailsystemet og hjemmesiden v/sekretær

- Gjennomgått litt i systemet, og hvordan det er ønsket å ha dette fremover.
- Ove stiller å hjelper de som behøver dette ved installasjon av software og epost m.m.
- Det må endres på hableskyting fra mandager til tirsdager på nettsidene. Ove fikser dette fortløpende.

## Sak 26/23 Hallingmarken plan

- Prosjektgruppa har hatt møte 15.05.
- Vaktlistene er laget, men personell til avløsning av vakter trengs, Ole Kristian og Bjørnar sjekker litt med gruppene sine.
- Trenger også folk til rigging og rydding.
- Planlegningen er godt i gang for Hallingmarken 2023.
- Legges til i aktivitetskalenderen på nettsidene våre.

## Sak 27/23 Masterflak gjennomgang

- Masterflaket er gått gjennom aktiviteter.

## Sak 28/23 Dugnad

- Dugnadslista sendes ut til all gruppe lederne.
- Ove tar kontakt med de som har purret opp dugnad og tildeler rydding av skytebaneområdet til dem.

# Nes JFF

---

## Sak 29/23 Eventuelt

- Hundegruppa har tatt en pause en liten stund.
- Fiskegruppa: Utsetting av fisk er ønskelig å være med på. Kåre og Bjørnar tar en runde på dette.
- Viltstellgruppa: ingen saker.
- Haglegruppa: Ordna ny sportingbane! Litt arbeid gjenstår, men alt i alt meget bra! Det vil bli laget til en aktivitetsdag for alle som har sponset prosjektet, viktig å vise frem hva pengene er blitt brukt til.
- Kasserer: aktivitet både inn og ut av konto.
- Leder jaktgruppa: kommet litt søknader til jakt. Fremdeles litt igjen til fristen.
- Kvinnegruppa: ingen saker.
- Riflebanen: Det må gjøres noe med skivemateriell og utstyr på banen. Thomas, Thorbjørn og Bjørnar tar tak i dette, og ordner med dette. Er i gang med skyting der nå.
- Hyttegruppa: Har vært på Storemyrhytta og gjort en befaring. Lager til kostnadsoverslag etter hvert som sendes til kommunens budsjettmøter.
- Nestleder: Bilder og info til Facebook og nettsidene. Send til Lillian for å få dette ut på sosialt.
- Sekretær: Ingen saker

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.10 av møteleder Thorbjørn. Neste styremøte blir **08.08.23**

Referert av:

Ove Corneliusen

